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Pani Barbara Ginka

W odpowie dzi rcPani pismo z dniall.l}.z)z4 r. w sprawie z;abezpieczetia środków

finansowych, w budżecie Miasta Grajewo na 2025 r. na przekształoenie leśnego odcinka

znajdującego się między os. Młodych, a ul. Kopernika w Grajewie, TJrząd Miasta Grajewo

informuje, co nastęuje.

W zadaniach inwestycyjnych na Ż025 rok dokumontaoja projektowa dotycząca

utworzenia terenu rekeacyjno - wypoozynkowogo między os. Młodych, a ul' Kopernika w

Grajewie nie została uwzględniona z uwagi na rea\izację dokumentaoji, w oparciu o które

możemy aplikowaÓ o środki zewnętrzne oraz dokumerrtacji, któro utraoąważność' Podzielamy

opinię o zasadności wykonani a ptzekształcenia ww. terenu w park rekrearyjny ' W rvltązku z

tym, jeżeli w trakcie rea]izacjiinwestycji zaplanowanych w budżęcie na 2025 rok powstaną

rezerwy finansowe, rcaiizacjawnioskowanogo przęzPanią zadaniaprzedstawiona zostanie do

analizy Radzie Miasta Grajewo.
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Barbara Ginka
Radna Miasta Grajewo

Grajewo 21,10.2024 r

Maciej Paweł Bednarko
Burmistrz Miasta Grajewo

Wniosek

W sprawie zabezpieczęniaśrodków finansowych w budzecie Miasta Grajewo na2025 r
naprzekształcenie leśnego odcinka najdującego się międry os. Młodycho a ul . Kopernika

Szanowny Panie Burmistrzu

Zwracalrt się zuprzejmą prośbą w imieniu własnym i mieszkańców o rozpatrzenie

możliwości przeksztuł..niu leśnego odcinka znajdu1ącego się między os. Młodych, a ul .

Kopernika w park rekreacyjny. ZaleĘ nam na zachowaniu wielu dtzew i stworzeniu na tym

oacinku leśnym miejsca spótkan dzióci , rrftodzieĘ i starszych mieszkańców. Aby park był

funkcjonalny to proionuję wykonanięzadaszęniazławecrkamii stolikami, boisko do

siatkówki, koszykówki, fontanna, Wi -f i do bezpłatnego internetu.

Wniosek swój motywuję tym , Że ta częśó nie jest wykorzystarlaptzęz naszych

mieszkńców, a po przekształceniu może mieó charakter rekreacyjny-"

Uzasadnienie:

1. Przekształcenię tego terenu przyczyni się do poprawy jakości ĘciamieszkańcóW
oferując im miejsce óo odpoczynku po pracy oruz akĘwności ftzycznej i spędzania

wohógo czasu na świeŻyń powietrzu, co jest korzystne dlazdrowia .

Dołączam mapkę zwm odcinkiem

Jestem przekonan a, że rea|izacja tego projektu przyniesie wiele korzyści zarówno

mieszkancom, jak i całęmu miastu. tiózęnapozytywnerczpatłzenie mojego wniosku'

Z poważaniem
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